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21. 2. 2012, Impuls, 08:00, Zpráva
Hana KRACÍKOVÁ, moderátorka
--------------------
Zákon o školném se může dočkat změn. Konkrétně ta část o finanční podpoře při studiu. V rozhovoru s Václavem
Moravcem na Impulsu to připustila místopředsedkyně vlády a Věcí veřejných Karolína Peake.

Václav MORAVEC, redaktor
--------------------
Věcný záměr zákona o finanční pomoci studentům je opravdu nepropracovaný. Jsou tam některá slabá místa, jako
napojení na komerční banky?

Karolína PEAKE, místopředsedkyně vlády a Věcí veřejných
--------------------
Uvidíme, s čím přijde sám předkladatel, jak bude obhajovat, ale nevylučuji, že je možné, že dopracování ještě bude třeba.

Václav MORAVEC, redaktor
--------------------
Vy osobně, ke kterému z těch zákonů máte největší připomínky, máte-li nějaké?
Karolína PEAKE, místopředsedkyně vlády a Věcí veřejných
--------------------
Právě ten zákon o finanční podpoře bude ten diskutovanější, nežli věcný záměr reformy školství jako takový.

Václav MORAVEC, redaktor
--------------------
Ten vidíte jako nejproblematičtější?

Karolína PEAKE, místopředsedkyně vlády a Věcí veřejných
--------------------
Ano.

Hana KRACÍKOVÁ, moderátorka
--------------------
Místopředsedkyně vlády a VV Karolína Peake v rozhovoru s Václavem Moravcem na Impulsu také řekla, že véčkaři
stojí za ministrem školství Dobešem. Přejí si ale, aby zlepšil komunikaci s veřejností.


